
 

Godthåb Samråd 
 

Beretning for Godthåb Samråds arbejde i 2022. 

 

Så fik vi endelig et år, hvor der ikke stod Corona på det hele 

Godthåb Samråd stod igen for affaldsindsamling i hele byen den 03. april, der var mødt 

mange op, og vi fik samlet affald sammen og gjort Godthåb renere. 

Grøn Gruppe var aktiv hele vinteren og der blev bl.a. sat 33 fuglekasser op. Ved 

rengøringen kunne det konstateres, at de fleste havde været beboet. 

Grøn Gruppe fortsætter med forskønnelse af Godthåb. 

Sankt Hans festen blev ført tilbage til før Corona med hoppeborg, boder og taler og 

underholdning. Dejligt at se, hvor mange der kom. 

Vi startede igen på byfesten, hvor alle foreninger gjorde et stort arbejde for igen at få 

etableret byfesten. Tak til alle. 

Igen i år stod Borgerforeningen for Juletræstænding den 26. november 1530.  

Borgerforeningen fortsætter med julebelysning, og får etableret julebelysning i flere 
elmaster. 

Maggi og Peter sørgede for juletræer ved indgang til Godthåb. 

Så Godthåb blev flot oplyst i den mørke tid. 

Der er afholdt 6 møder i Samrådet. 

Jeg blev igen i år valgt som næstformand i LU, og deltager i disse møder. 

Der har været 2 møder for alle Samråd med Aalborg kommune, hvor vi har deltaget. 

Vi har nu 2 projekter på vej: 
 
Kirkemarken hvor vi er i gang med en større ansøgningsrunde ved fonde. 

Det gule hus, som vi forsøger at få Hærvejsprojektet til at istandsætte. 

Der har igen i året været en god og positiv tone i samarbejdet med kommunens forskellig 
forvaltninger. 

Tak for godt samarbejde til alle i Samrådet 

Poul Tradsborg 

Formand, Godthåb Samråd. 


